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Saksliste årsmøte  
Hauknes Marina 

                           Torsdag 20.04.23 klubbhus Hauknes Marina 

 

1 Åpning 
 

2 Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av saksliste 
 

3 Kons�tuering: 
Valg av dirigent 
Valg av referent 
Valg av to medlemmer for underskri� av protokoll 
 

4 Årsberetning 
 

5 Regnskap 
 

6 Budsjet 
 

 
7 Innkommende forslag 

 
8 Valg 

 
 

9 Avslutning/eventuelt 

 

 

 



                                         Årsmelding Hauknes Marina  
                                   Arbeidsåret 2022 
 

Styret har hatt følgene sammensetning i 2022  

Leder               Leif Helge Vassvik  
Kasserer          Hans Olav Hind 
Styremedlem   Terje Nerdal 
Styremedlem   Øyvind Sætran 
Styremedlem   Odd Helge Kverneng 
Sekretær          Einar Steen 

 

Det har vært avholdt 7 styremøter og en god del arbeidsmøter i 2022 med 
planlegging/fremtidig oppgradering av havna, og planlegning der   
vi har hatt fokus på dugnader, i år også.  

   Ting som er utført i 2022,  

- Vedlikehold av fortøyninger på samtlige brygger   
- Ferdigstille bobilcamp  
- Oppsetting av rednings stiger  
- Montert noen nye kamera  
- Skilt gjenkjenning kamra   
- Det er kjøpt og satt opp en del ny skilt 
   om bobil parkering, overnatting og betaling   
- Reparasjon av stativ og tak over varmepumpe på klubbhuset  
- Nye vannposten på Hauknes kaia / Sverre kaia  
- Det er kjøpt inn ny gressklipper får å gjøre jobben lettere.  
- Montering av grating på landgang, F brygga.  
- Det har vært og det jobbes ennå for fult med slipen.   
  Her vet vi ikke helt om det blir avklaring i 2023, Norconsul/Ramboll  
  er engasjert for å hjelpe.   

 Ting som planlegges i 2023  

-Kontinuerlig arbeide med slip, her må det lages en ny forenklet                  
  reguleringsplan   
- Asfaltering gangveier gjestebrygge   
- Montering av grattig på noen landganger (vi mangler på A, B, C, D)  
- Innkjøp av ny motor til arbeids flåte  
- Det planlegges ny fordeling av strøm til bryggene (E brygga)  
- Noe skifting og vedlikehold av fortøyninger på bryggene  
   (Dette etter film fra dykker klubben som låner gamle klubbhuset)  
- Noen reparasjoner/ vedlikehold av pirer  
- Også i år skal vi skifte ut noen kamera slik at flere blir digitale.  



- Det jobbes med løsning av toalett forholdene for medlemmene i havna.  

 

I 2022 hadde vi 2 fellesdugnader hvor oppmøte som i 2021 var meget bra, enkelte 
på dugnaden følte at her var det for mange i forhold til jobbene som skulle utføres. 
Vi i styret ser bare positivt på dette.   

Det er også en god del medlemmer som kjøper seg fri fra dugnaden og det er noe 
som vi alle må respektere da det er mange som ikke får tiden til å strekke til på 
helger og ettermiddager.   
Ting som ble gjort på dugnaden er som i alle år overgang av alle bryggene, 
landganger, fortøyninger, strømsøyler, landfester etc + den vanlige ryddingen i 
klubb naustet og område i marinaen.  

Vi har også dette året jobbet mye med slipen, og det viser seg at for å få dette 
godkjent så må vi få laget en forenkla reguleringsplan for området slipen skal være. 
Styret ser at her er vi nødt til å leie inn et firma for å få fart i denne saken slik at vi 
får godkjent området. Det er ikke tvil om at dette er en sak som vil ha stor 
betydning, økonomisk for oss.  
 

Vi har også hatt en oppdatering på kamera overvåkningen i havna i 2022 og 
forsetter med oppdatering i 2023  

I forbindelse med russetiden hadde vi vaktordning med meget godt resultat. I mai 
hadde vi vaktordning fra kl. 1900-2300. Mange medlemmer deltok her.  

Vi gjennomfører samme type vaktordning i 2023 men endrer tidspunktet til   
kl. 20.30 -23.00.   

  

Når det gjelder økonomien til Hauknes Marina så er den under kontroll, henviser 
her til regnskapet 2022 og budsjett for 2023.  

  Hjemmesiden, Hauknes Marina, prøver vi å forbedre hele tiden, jobben står   
  Tore Braathen for på en utmerket måte  

Styret vil takke alle som har stilt opp på dugnader/ jobber slik at alle    
medlemmene kan være stolte av havna og det vi har fått til i løpet av alle disse    
årene.  

Det sittende styret vil takke for den perioden vi har lagt bak oss og ønsker det nye  
styret lykke til i kommende periode.  

  

Leif Helge Vassvik       Einar Steen 
Leder         Sekretær 


